
 Verslag vergadering d.d. 26 september 2023  

 
Aanwezig:  Edwin Kleiboer, Mark Kleinheerenbrink, Corné van den Hout,  

Guus Buijlinckx (s.v. Tuldania), Frans Bruinsma (RKDSV), 
Karin Schepers (Actief Hilvarenbeek), Leslie Ligtvoet (VC De Hilver), 
Tjalle Hoogsteen (Sportcoach / Hita ’79), Antoon van de Sande (SVSOS), 
Frans van Kempen (VLOHradio), Dana van Hoof (Achil ’87), 
Marit Matheeuwsen (DSV), Jody van Gestel (DSV). 
 
 

Afwezig met bericht: Jan Vlasblom (HTC De Ypelaer), Henk Schottert (Biks Shots),  
Chris Heutinck (Hockeyclub Hilvarenbeek), 
Dirk van der Maas (Badmintonclub Hilvarenbeek). 
Sander van den Bosch (Sint Catharinagilde), 
Ronald van Kouteren (Avanti-turnivo), Maik Wojtas (SSB 60+), 
Alex de kroon (Judovereniging Deusone), John van Dorst (DTV Zandligt), 
Christine Scheerders (gemeente). 
 
                           

1.  Opening 
Edwin Kleiboer opent de vergadering met een woord van welkom. 
 
 
2.  Notulen van de vergadering van 15 mei 2023 
SVSOS heeft een aanvraag voor de WOZ-vergoeding gedaan. 
 
Volgens Tjalle Hoogsteen zijn de nieuwe subsidie mogelijkheden van de overheid niet moeilijk als je 
het snapt. 
 
De vakantieloop in Biest-Houtakker is doorgeschoven naar 2024.  
Achil had het te druk met de nieuwe baan. 
 
 
3.  Mededelingen 
Corné van den Hout geeft aan dat DTV Zandligt zich afgemeld heeft voor de vergadering. 
 
Antoon van de Sande wijst de aanwezigen op de mogelijkheid om energie collectief in te kopen. 
De betreffende mail is als bijlage bij de notulen gevoegd. 
 
Er loopt ook nog een TEK-regeling om een vergoeding voor de hoge energiekosten aan te vragen. 
Meer informatie is te vinden via deze link: TEK-regeling komt er aan - Sportsubsidie.nl 
 

  



4.  Actief Hilvarenbeek 
Karin Schepers geeft uitleg over de lopende activiteiten: 
 

 De promotiefilm van harmonie Concordia heeft een bijdrage van € 750 ontvangen. 
De film wordt getoond aan de aanwezigen. 
Deze film is bedoeld om basisschool kinderen te stimuleren om muziek te maken. 
 

 Sjors Sportief en Creatief heeft de kick-off voor het nieuwe seizoen gehad. 
Binnen een week tijd waren er al 224 aanmeldingen. Deze zijn heel divers. 
 

 Opening baan Achil ’87 en 3x3 Outdoor Court van Biks Shots.  
Het is een mooie baan geworden. Het was een prachtige dag met veel belangstelling. 
 
Iedereen die ideeën heeft om de baan te gebruiken kan contact opnemen met Achil ’87. 
 

 De Sportweek in september in Hilvarenbeek is niet doorgegaan. 
 

 Op 27 september wordt bij Ome Toon in Biest-Houtakker een gezondheidsmarkt gehouden. 
De insteek is nu: geen inschrijvingen en voor elk wat wils. Er zijn 8 informatie tafels. In de 
gymzaal is een beweegmarkt + 3 workshops over valpreventie, gezonde voeding en blijven 
bewegen. Het is ’s middags en ’s avonds. Wethouder Overmans komt de dag openen. 
 

 Op 15 september heeft R-Newt weer Glow-in-the-Dark georganiseerd van de groepen 7 en 8 
van het bassiorderwijs en groepen 1 en 2 van het voortgezet onderwijs om de kinderen kennis 
te laten maken met R-Newt. 
 

 Op maandag 20 of 27 november is er een themabijeenkomst Uniek Sporten.  
Daar zal worden gekeken waar de wensen en behoeften liggen. 
 

 Edwin Kleiboer vraagt Marijke Mahieu naar de mogelijkheden om een cursus 
vertrouwenscontactpersoon te organiseren binnen de gemeente Hilvarenbeek. 
 

 Herijkt Sportakkoord 2023-2026. Het nieuwe Sportakkoord moest ingediend worden vóór 1 juli 
2023. Daarvoor is inmiddels ook al goedkeuring ontvangen. De volgende stap is het indienen 
van een integraal plan van aanpak gezond en actief leven (Gezond Actief Leefstijl Akkoord -  
GALA). Dit moet vóór 1 november worden aangeleverd. 
 

 De presentatie van Karin Schepers zal met de notulen worden meegestuurd. 
 

 Het is fijn dat de budgetten doorlopen en dat we verder kunnen. 
 
 

5.  Collecte Fonds Gehandicaptensport 
Begin april 2024 wordt de volgende collecte Fonds Gehandicaptensport gehouden. 
Het hangt van enkele mensen af dat er gecollecteerd wordt. De vraag is dat elke vereniging één 
persoon levert om een paar straten te collecteren. De verenigingen wordt gevraagd om dat al vast 
binnen de besturen te bespreken en dat ook te regelen. 
 
VC de Hilver wil wel meedoen. 
 
We collecteren als Sportraad al 35 jaar. 
 
 
  



6.  Stand van zaken accommodatiebeleid 
We hebben nog steeds niets gehoord van Jenny Schrauwen-van der Geer. 
 
De aanwezigen zijn van mening dat in elk geval de verenigingen gehoord moeten worden. 
 
Christine Scheerders heeft een mail gestuurd met de volgende tekst: 
 
Planning is dat in het eerste kwartaal van 2024 het accommodatie- en vastgoedbeleid wordt 
vastgesteld. Hierin worden uitgangspunten geformuleerd, aan de hand waarvan daarna 
accommodatieplannen worden opgesteld. De uitgangspunten zijn algemeen (bijvoorbeeld wat voor rol 
neemt de gemeente in, is dat faciliterend, ondernemend of terughoudend, wat zijn 
basisvoorzieningen). De volgende stap is het opstellen van accommodatieplannen. Dan wordt op 
locatieniveau (bijvoorbeeld sportparkniveau) aangegeven, hoe we op basis van de uitgangspunten 
omgaan met (nieuwe) ontwikkelingen en taken en verantwoordelijkheden (wie doet wat, wat kun je wel 
en niet van de gemeente verwachten). Hoe deze plannen eruit gaan zien en hoe specifiek dit gaat 
zijn, is op dit moment niet bekend.  

Onlangs is een enquête uitgezet onder de verenigingen. De resultaten hiervan worden nu bekeken en 
geanalyseerd. Komende periode (wanneer is nog niet bekend) komt er een stakeholdersbijeenkomst, 
waar ook verenigingen voor uitgenodigd zullen worden. 

Meer dan die mail weten we op het moment niet. 
 
Het gesprek van RKDSV met HOI is niet doorgegaan.. 
 
Volgens een andere mail van Christine Scheerders kunnen verenigingen kosteloos gebruik maken 
van een adviestraject voor verduurzaming van de accommodatie. Deze mail is doorgestuurd naar de 
verenigingen. Hieronder de tekst van Christine Scheerders: 
 
Daarnaast heb ik rond de zomervakantie contact gehad met Edwin over een aanbod dat ik kreeg over 
het verduurzamen van sportaccommodaties. Ik ben benaderd door Stantec, een bedrijf dat vanuit het 
ministerie van VWS kosteloos adviestrajecten aanbiedt aan verenigingen/ organisaties voor het 
verduurzamen van hun accommodaties. Edwin gaf aan dit mee te nemen in het eerstvolgende overleg 
van de Sportraad en te peilen of er interesse is bij verenigingen. De informatie die ik hierover heb 
ontvangen, heb ik al met Edwin gedeeld.  

 
7.  Bestuursaansprakelijkheidsverzekering 
In het kader van de WBTR regeling zijn bestuursleden hoofdelijk aansprakelijk. De gemeente heeft 
daarvoor een verzekering afgesloten voor een maximaal bedrag van € 500.000 totaal per jaar. 
 
Voor een vereniging kost het € 400 per jaar om zelf zo’n verzekering af te sluiten. 
 
Edwin zal dit verder kortsluiten met Christine. 
 
Frans Bruinsma zal informatie over de vrijwilligersverzekering van de gemeente doorsturen (zie 
bijlage). 
 
 
8.  Bijeenkomst vertrouwenscontactpersonen  
In november gaan we een bijeenkomst plannen voor de vertrouwenscontactpersonen.  
 
 
9.  Club van de maand – Presentatie RKDSV 
Frans Bruinsma houdt een goed verhaal over RKDSV. Hij wordt bedankt voor het inspirerende verhaal 
en de presentatie die als bijlage bij de notulen is toegevoegd. 
 
Er is nog geen kandidaat voor de vergadering van 13 november 2023. 
 
 
  



10. Uit de verenigingen / Rondvraag 
De padel banen van DTV Zandligt zijn klaar. Dat heeft al meteen geresulteerd in meer dan 100 
nieuwe leden. DTV Zandligt heeft bezwaar aangetekend tegen de leges kosten voor de aanleg van de 
padel banen. 
 
In 2024 wordt de subsidie op LED-verlichting opgehoogd naar 40%. 
 
In 2025 hebben we in het kader van Sportdorp een KISS-rapportage laten maken over 2014.  
Jan Vlasblom stelt voor om dit nog een keer te laten doen door NOC*NSF voor € 2000.  
De aanwezigen zien daar weinig heil in. 
 
 
11. Sluiting 
Edwin Kleiboer nodigt de aanwezigen uit om nog een drankje te drinken aan de bar en sluit de 
vergadering.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Data voor de volgende vergaderingen 
 
Maandag 23 oktober   20.30 uur DB vergadering  Hercules 
Maandag 13 november  20.00 uur Sportraad vergadering Hercules 
Maandag 18 december   20.30 uur DB vergadering  Hercules 
Dinsdag 16 januari 2024 20.00 uur Jaarvergadering Elckerlyc 
Vrijdag 26 januari 2024  20.00 uur  Sportgala   Elckerlyc 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
__________________________    ______________________________ 
  
Voorzitter Edwin Kleiboer     Secretaris Guus Buijlinckx 


